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To: £1.20 IEEEDE @minvws ni];INESEC)IESE @minvws.ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Fri 11/27/2020 2:08:48 PM

Subject: RE: WGO sport - topsport

Received: Fri 11/27/2020 2:08:49 PM

Zie in onderstaande mail in rood mijn reactie ter voorbereiding van jullie gesprek hierover.

Groeten,

Dubbel

Van: JERE @tweedekamer.nl>
Datum: vrijdag 27 nov. 2020 9:43 AM

Kopie: @tweedekamer.nl>

Onderwerp: WGO sport - topsport

Zoals gisteren afgesproken in het gesprek met ERE
De schade voor de topsport bestaat uit 7M. Dit is een netto bedrag na investeren eigen middelen en schrappen van kosten.

Algemeen: de posten an sich komen ons niet onbekend voor. In de verschillende gesprekken die we hebben gevoerd met

NOC*NSF over de topsportbegroting is dit aan de orde geweest. Daarin hebben we wel elke keer benadrukt dat er een goede
onderbouwing moet liggen onder deze kosten. Die is er tot nu toe niet gekomen.

1. Sportbonden met topsport kunnen de bijdragen aan het topsportprogramma niet meer betalen door teruglopende

sponsorinkomsten en ledenaantallen [3,5M]

Dit betreft de eigen bijdrage van bonden aan de eigen topsportprogramma’s, wat een voorwaarde is voor de financiering voor die

programma’s vanuit NOC*NSF. Anders gezegd: een bond krijgt een bedrag voor het programma, maar daar moet de bond zelf dus

ook een hedrag bijleggen. Deze eigen bijdrage staat onder druk door de onzekere situatie in 2021 als gevolg van corona, vanuit de

verwachting dat ledenaantallen teruglopen (en er dus minder contributie binnenkomt bij de bond) en sponsoren afhaken (en er

dus minder inkomsten uit die hoek zijn). Dit manifesteert zich echter nog niet.

Wat hier ook speelt, is dat NOC*NSF in de eigen begroting voor 2021 middelen a € 4,5 min heeft vrijgemaakt voor een extra

afdracht aan bonden. Dit geldt weliswaar voor alle bonden —

en niet alleen die bonden met een of meer topsportprogramma’s —

maar doet wel de vraag rijzen in hoeverre het probleem niet al is ondervangen.

2. Extra kosten direct coronagerelateerd [1M]

Deze post kan van alles zijn, waarbij ik vermoed dat het hier vooral gaat om de extra kosten die nodig zijn om op een veilige
manier te kunnen trainen in tijden van corona (mondkapjes, testen, medische begeleiding, etc.)

3. Verlenging tijdelijke coronaregeling voor topsporters [400k]
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Dit betreft topsporters die geen gebruik maken van de stipendiumregeling (omdat ze teveel verdienen aan start- en

wedstrijdpremies), maar doordat wedstrijden grotendeels zijn weggevallen, ook vrijwel geen inkomsten hebben. Zij komen om

allerlei redenen ook niet in aanmerking voor de TOZO, die er is voor zzp'ers. Het betreft hier overigens een groep van 30

topsporters.

4.  Verplaatsen OS en PS Tokyo [1,5M]

De onderbouwing van dit bedrag is niet bekend. Overigens zijn er in 2020 veel kosten niet gemaakt, juist omdat de OS en PS

niet doorgingen.

5. Vervoersvoorzieningen talenten [350k]

6. Vervoersvoorzieningen para sporters [250k]

Deze twee posten zijn niet coronagerelateerd. Bij de vorige incidentele impuls (motie Heerema) zijn deze voorzieningen opgezet.
NOC*NSF heeft zelf in de prioritering aangegeven aan beide posten een lager bedrag toe te kennen.

Alles is coronagerelateerd. (Dat is dus niet zo. Zo moet dat zich bij 1. nog manifesteren, en zijn 5.en 6. zeker niet

coronagerelateerd.) Bij OCW mocht de onderuitputting (Er wordt op dit moment geen onderuitputting op de begroting van Sport

voor 2021 voorzien. Ook voor het lopende uitvoeringsjaar 2020 is de onderuitputting miniem (en zeker geen 7 min) ingezet worden

voor coronagerelateerde zaken én kwam er extra geld beschikbaar mbt corona voor in de klas. Deze bedragen lopen daar op tot

ruim 1 miljard euro incidenteel. Ik kan me goed voorstellen dat er ook 7 miljoen beschikbaar incidenteel gesteld kan worden voor

topsport.

Met vriendelijke groet,

Rudmer Heerema

Kamerlid VWD-fractie
=
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De agenda van de Tweede Kamer is veranderlijk. Daardoor kunnen afspraken op korte termijn worden gewijzigd. Onder dit

voorbehoud worden afspraken opgenomen in de agenda. De bezoeker wordt verzocht zich te melden bij de ingang van Binnenhof

1A, tenzij anders aangegeven. Bij een bezoek aan de Tweede Kamer zal om een legitimatiebewijs worden gevraagd.

Door het sturen van een email stelt u ons in het bezit van uw persoonsgegevens. De informatie wordt niet met derden gedeeld.
In enkele gevallen kan de informatie intern gedeeld worden, om ervoor te zorgen dat u een adequaat antwoord op uw vragen

ontvangt. Kamerleden en medewerkers zijn verplicht om de vertrouwelijkheid van uw gegevens te respecteren.Uw gegevens

worden niet langer bewaard dan de verwerking van de e-mail vraagt, met een maximum van twee jaar. Mocht u desondanks

bezwaar hebben tegen bovenstaande, dan verwijderen wij op uw verzoek uw gegevens.


